
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 738

Vil ministeren oplyse status på arbejdet med en foranalyse af mulighederne

for at samkøre skatteforvaltningens og udlændingemyndighedernes systemer,

så der ikke længere udstedes skattekort til personer, der opholder sig ulovligt i

Danmark, herunder også tilkendegive om analysen fortsat forventes afsluttet

inden udgangen af 2018, som aftalt med skatteudvalgets beretning af 8. fe-

bruar 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand

1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2017-18
UUI Alm.del  Spørgsmål 738
Offentligt


